
Woord van de voorzitter

Beste Leuvenaar

Benieuwd met welke standpunten 
de N-VA naar de verkiezingen van 
2024 stapt? Wel, we nodigen u 
graag uit om samen met ons in 
gesprek te gaan in ons fonkel-
nieuwe campagnelokaal, het 
Vlaams Huis in de Bondgenoten-
laan 1. Sinds de opening op 
9 december staan de deuren wijd 
open. We horen graag uw mening 
over de toekomst van onze mooie 
stad Leuven en Vlaanderen.

Terwijl we ons voorbereiden op de 
komende verkiezingen, willen we 
u via dit huis-aan-huisblad op de 
hoogte houden van onze stand-
punten en de recente ontwikke-
lingen in onze lokale afdeling. 
Ons team, met mezelf als nieuwe 
voorzitter en met ondervoorzitter 
Ivo Devijver, is vastbesloten om 
uw belangen te vertegenwoor-
digen in de gemeenteraad en 
te streven naar een nog beter 
Leuven.

Blijf op de hoogte via onze 
socialemediakanalen en ik hoop 
u binnenkort te verwelkomen op 
een van onze activiteiten.

Warme groet

Wieland Verbrugghe
Voorzitter

De N-VA is in Leuven het enige alternatief
In oktober deed Het Nieuwsblad een peiling naar de stemintenties voor de lokale 
verkiezingen in 2024. De N-VA zou in Leuven 21 procent van de besliste kiezers 
overtuigen en de op een na grootste partij in de gemeenteraad worden. 

Lijsttrekker Zeger Debyser: 
“Het is maar een peiling. Maar wel een goede. En een signaal voor onze 
achterban om op dezelfde constructieve weg verder te gaan. De peiling leert 
ons ook dat de Leuvenaar niet tevreden is over het huidige mobiliteits- en 
financiële beleid. Onze partij is meer dan ooit het enige alternatief voor 
een beter beleid.”

Zeger Debyser 
Lijsttrekker

Mobiliteitsplan Kessel-Lo: stilstand in 
plaats van vooruit-gang
Eind augustus voerde het stadsbestuur in 
Kessel-Lo een nieuw mobiliteitsplan in. 
Al gauw bleek dat in de praktijk meer een 
immobiliteitsplan te zijn, met heel wat 
klachten tot gevolg. Onlogische knips en 
omgekeerde rijrichtingen leiden ertoe dat 
automobilisten kilometers ver moeten 
omrijden en dat de � les op de over-
verzadigde Diestse- en Tiensesteenweg 
alleen maar langer werden. N-VA Leuven 
vraagt zich af hoe de (pest)maatregelen 
bijdragen tot een betere bereikbaarheid, een 
vlottere circulatie en een gezondere leef-
omgeving in Kessel-Lo. 

Geen dialoog mogelijk

Daarnaast bleek het nieuwe mobiliteitsplan in 
de praktijk een aantal gevaarlijke situaties te 
creëren. De verkeersbordeninflatie, onlogi-
sche situaties en slecht aangegeven gewijzigde 
voorrangsregels brengen bestuurders in de 
war en verhogen het onveiligheidsgevoel. Met 

de eerste klachten en suggesties stapte onze 
lijsttrekker Zeger Debyser naar de schepen 
van Mobiliteit en naar de burgemeester. Die 
wuifden onze - terechte - bezorgdheden en 
kritiek eerst weg. Meer nog, de dialoog werd 
onmogelijk gemaakt, want de commissie 
mobiliteit van september werd geannuleerd. 
Een zoveelste voorbeeld van hoe dit stads-
bestuur tegenover participatie staat!

De N-VA luistert naar u

Na herhaaldelijk aandringen werden een 
aantal gevaarlijke situaties, zoals de oversteek 
aan het Locomotievenpad en de voorrangs-
regeling op de Oude Baan, Holsbeekse Steen-
weg en Platte-Lostraat, alsnog bijgestuurd. 
Tijdens luistermomenten op 1 oktober en 
12 november gaf N-VA Leuven de inwoners 
van Kessel-Lo de kans om hun bezorgdheden 
en bedenkingen te uiten. Onze gemeente-
raadsleden blijven waakzaam en pleiten voor 
monitoring en bijsturing van het plan.

De N-VA-gemeenteraadsleden uit Kessel-Lo: Debby Appermans, Fred Debrun, 
Katelijne Dedeurwaerder, Pieterjan Van Gerven, Veerle Bovyn, Katia Warny en Karen Van Herck

Beste,

Het circulatieplan van Kessel-Lo is nu enkele weken in voege en onze 
gemeenteraadsleden ontvangen hierover aanhoudend klachten.

N-VA Leuven heeft al dringend bijsturingen gevraagd maar komt nu 
ook in jouw wijk vragen wat jij van het nieuwe circulatieplan vindt.

Op zondag 12 november vind je onze gemeenteraadsleden 
van 10u tot 13u in Park Michotte. 

We hopen u daar te kunnen ontmoeten.

Met vriendelijke groeten,
N-VA Leuven

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Wat is jouw mening 
over het circulatieplan?
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N-VA-gemeenteraadsleden uit Kessel-Lo: v.l.n.r.: Debby Appermans, Fred Debrun, 
Katelijne Dedeurwaerder, Pieterjan Van Gerven, Veerle Bovyn, Katia Warny en 
Karen Van Herck 
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Geen genade voor het verkavelingsproject Genadeweg
Op de gemeenteraad van augustus lag de eerste fase van het project Genadeweg ter goedkeuring voor. Dat gaat over de bouw 
van sociale woningen door Dijledal en gezinswoningen door Matexi. Het dossier bleek echter een rommeltje vol procedure-
fouten en een toonbeeld van inconsequent beleid. 

Voorwaardelijke goedkeuring moet vernietigd worden

Zo werd de afschaffing van de buurtweg niet behandeld en 
ontbrak de motivering. Verder is het gebied waar de woningen 
gepland zijn overstromingsgevoelig. Daar bouwen gaat in
tegen de oproep van Vlaams minister van Omgeving Zuhal 
Demir om geen vergunningen meer af te leveren voor dat 
soort bouwprojecten. Bovendien ontbrak het advies van de 
dienst Waterlopen van de provincie. Maar dat vormde voor 
het stadsbestuur geen probleem. Het college keurde de wege-
nis goed en in plaats van het dossier te verdagen tot ontvangst 
van de goedkeuring van de dienst Waterlopen, verkoos het 
stadsbestuur om de verkaveling al ‘voorwaardelijk’ goed te 
keuren. Ongezien én ongehoord. Toen de provincie een week 
later een negatief advies gaf, moest de schepen van Ruimtelijk 
Beleid de vergunning vernietigen.

Ruimtelijke (wan)ordening

Dit dossier gaf lijsttrekker Zeger Debyser en gemeenteraadslid 
Debby Appermans de kans om de ruimtelijke (wan)ordening 

in Leuven aan te klagen. De ene vallei is blijkbaar de andere 
niet: in het Ruelenspark wordt een bruikbaar gebouw gesloopt 
om de Molenbeek te laten meanderen, hier wordt de vallei van 
de Lemingbeek volgebouwd. 

Het stadsbestuur heeft de mond vol van ontharden en 
vergroenen, maar past dat in de praktijk helaas niet toe. 
Hetzelfde geldt voor participatie: bezwaarschriften en een 
petitie tegen de omgevingsvergunning werden onvolledig en 
onzorgvuldig behandeld. 

Het zoveelste voorbeeld 
van de stad die koppig 
haar wil doorduwt in 
plaats van te luisteren 
naar de burgers en een 
draagvlak te creëren. 

Katia Warny vervangt Lies Verlinden 
tijdelijk in de gemeenteraad

Op 5 oktober verwelkomde onze fractie Katia Warny als tijdelijk gemeenteraadslid en bestuurder bij Zorg Leuven. Ze vervangt Lies Verlinden 
die op 4 oktober beviel van haar tweede zoontje, Tobias. Profi ciat! 

Katia is geen onbekende in de Leuvense politiek: ze is al sinds 2022 lid van het 
bijzonder comité voor de sociale dienst, waar haar praktijkervaring in de zorg 
absoluut een meerwaarde is. De alleenstaande moeder van twee biedt indivi-
duele ondersteuning aan mensen met een beperking en combineert haar job 
met haar bijberoep van zytholoog onder de naam ‘the girl who loves beer’. De 
thema’s die Katia nauw aan het hart liggen zijn sociaal welzijn, mobiliteit, 
handel en horeca. In januari – na haar welverdiende moederschapsrust – 
neemt Lies haar mandaat weer op. 

die op 4 oktober beviel van haar tweede zoontje, Tobias. Profi ciat! 

Debby Appermans

Katia Warny

Zeger Debyser 

Nood aan doortastende aanpak van misdrijven gepleegd 
door personen in illegaal verblijf
Het is opmerkelijk hoeveel misdrijven in Leuven gepleegd worden door personen in illegaal verblijf. Denk maar aan de 
gekliste � etsendieven, steekpartijen, overlast en drugsfeiten van de laatste maanden. Lijsttrekker Zeger Debyser en 
gemeenteraadslid Lies Verlinden kaartten meermaals die verontrustende evolutie aan. 

De politie doet haar best, maar staat vaak machteloos. Als het parket al dagvaardt, 
blijken die personen vaak met de noorderzon te verdwijnen eens ze vrijgelaten 
worden. Het stadsbestuur moet dringend overleggen met de Dienst Vreemdelingen-
zaken om plaatsen in gesloten centra te reserveren. Zo kunnen die plegers van 
criminele feiten opgesloten worden met het oog op uitzetting. Genoeg is genoeg. We 
moeten dit soort straffeloosheid dringend aan banden leggen. En dat via alle 
mogelijke pistes, zodat Leuven een aangename, leefbare en veilige stad blijft.

gemeenteraadslid Lies Verlinden kaartten meermaals die verontrustende evolutie aan. 

Zeger DebyserLies Verlinden

Lies Verlinden

leuven@n-va.be



Ontdek het verleden via QR-codes op straatnaamborden
Gemeenteraadsleden Fred Debrun en Frieda Aerts lanceerden een voorstel om 
straatnaamborden met een QR-code te plaatsen. Scan je die code met een gsm, 
verschijnt er een uitleg over de a� omst van de straatnaam. 

Op die manier kunnen bezoekers én inwoners gemakkelijk kennismaken met de lange, 
rijke geschiedenis van onze stad. Op veel plaatsen hangen bordjes met de naam van de 
straat in het Leuvens dialect, maar meer uitleg ontbreekt. Rotselaar startte een jaar 
geleden met een gelijkaardig project, en dat werd onlangs al uitgebreid. Zowel de 
commissie Cultuur als de gemeenteraad onthaalde het voorstel positief. Wordt vervolgd. 

Blij met de erkenning 
van de Brabantse Wouden 
als Nationaal Park
Voor de N-VA is het evident dat de Vlaamse natie ook haar Nationale 
Parken uitkiest. Het Nationaal Park Brabantse Wouden stond in ons 
lokaal verkiezingsprogramma van 2018. Zo’n park is goed voor de natuur, 
maar ook voor toerisme en voor de ontsluiting van het lokale erfgoed. 

We zijn blij dat de verbinding van Heverleebos naar de Molenbeekvallei 
over het Parkveld gemaakt wordt en dat Leuven een poortstad wordt. Het 
bezoekerscentrum in de Parkabdij en de poortfunctie zullen de internatio-
nale uitstraling van de abdij nog vergroten. Gefeliciteerd aan de vele initia-
tiefnemers van dit verbindende project en in het bijzonder aan de Vrienden 
van Heverleebos en Meerdaalwoud.

Streetart buigt Fok 
Reuzegom om tot 
positief project
Wanneer u met de trein Leuven binnen-
reed, kon u er niet naast kijken: de niet mis 
te verstane boodschap ‘Fok Reuzegom, 
die in enorme letters op het dak van de 
stelplaats werd aangebracht. Eind oktober 
werd de boodschap overschilderd, maar al 
verrassend snel stond de tekst er opnieuw. 

Raadslid Veerle Bovyn pleitte ervoor 
om die uiting van onvrede en verdriet 
een positieve draai te geven door de 
graffiti als start te gebruiken van een 
nieuw streetartproject. Het stadsbestuur 
had wel oren naar die suggestie, die ook 
gedragen werd door de vzw Stedelijk 
Jeugdwerk. Het doel is om door en met 
jongeren stil te staan 
rond respect voor 
elkaar en verdraag-
zaamheid. Ook 
aandacht voor de 
gevaren van groeps-
druk mogen volgens 
Veerle hun plaats 
krijgen. Wordt 
ongetwijfeld vervolgd!

Wist u dat …
… de bussen in de Pakenwijk door wegenwerken moeten omrijden en Frieda Aerts een tijdelijke halte vroeg?

… de Aziatische hoornaar ook in Leuven aan een stevige opmars bezig is? Debby Appermans pleit voor een actieplan.

… Karen Van Herck kon aantonen dat er in Leuven in 2023 minder handelszaken waren dan het jaar voordien? 
Helaas staan veel panden in onze prachtige winkelstraten leeg.

… de meningen over het nieuwe stiltemonument in de Abdij van ’t Park op zijn minst verdeeld zijn?

… het muisstil werd in het stadhuis toen Pieterjan Vangerven de oplopende schuldenberg aankaartte tijdens de 
gemeenteraad van oktober?

… onze kaas-en-bieravond, georganiseerd door Katia Warny, een groot succes was?

Fred Debrun Frieda Aerts

Veerle BovynVeerle Bovyn Zeger Debyser

www.n-va.be/leuven



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


